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جعفرزاده:

استفاده از نیروهای جبهه پایداری بزرگترین نقطه ضعف پزشکیان است
غلامعلی جعفرزاده گفت: من صداقت آقای پزشکیان را تحسین می کنم اما امیدوارم هیچ وقت به خاطر استفاده از نیروهای آقای جلیلی پیشیمان

نشود. اعضای جبهه پایداری که الآن مسئولیتی در دولت چهاردهم دارند، بزرگترین نقطه ضعف پزشکیان است که بروز می کند.

به گزارش سایت خبری پُرسون، غلامعلی جعفرزاده ایمنآبادی، نماینده ادوار مجلس به بیان نکاتی درباره هجمه های اخیر سعید جلیلی و طرفداران به
دولت چهاردهم پرداخته است. در ادامه بخشی از این گفت و گو را می خوانید؛

* می توان گفت که آقای جلیلی به واسطه آن ۱۳ میلیون رأیی که در انتخابات گرفته در تلاش است تا خود را لیدر یک گفتمان جدید در فضای سیاسی
معرفی کند؟

گفتمان جدیدی ندارند، طرفداران مصباحیون در قالب افکار قدیمی سخن می گویند. بنابراین سعید جلیلی حرفی برای نسل جدید ندارد. داستان نسل
جدید با گذشته فرق دارد و آنچه رصد می شود، این است که تاریخ این افراد تمام شده و امیدوارم که به یک گوشه بروند.

من صداقت آقای پزشکیان را تحسین می کنم اما امیدوارم هیچ وقت به خاطر استفاده از نیروهای آقای جلیلی پیشیمان نشود. اعضای جبهه پایداری
که الآن مسئولیتی در دولت چهاردهم دارند، بزرگترین نقطه ضعف پزشکیان است که بروز می کند. این افراد تابع رهبری و قوانین کشور نیستند و ایران

را دوست ندارند.

ثابتی یک مجری تلویزیون بود اما الآن ادعای اجتهاد دارد

* نظر شما درباره اعلام برائت جبهه پایداری از برخی چهره های تندرو چون رسایی چیست؟ چقدر درگیری های درونی خودشان را نشان می دهد؟

اصولگرایان تندرو عمدتا تمامیت خواه هستند و هیچ وقت نمی توانند زیر یک پرچم بیرون بیایند. آنچه رخ می دهد این است که به قول خودشان
طوری رفتار کنند که دشمن شاد نشده و به نوعی مدارا می کنند. در واقعیت همه قدرت طلب بوده و خودشان را در درجه اجتهاد سیاسی و اجتماعی می

دانند. آقای ثابتی یک مجری تلویزیون بود . الآن ادعای اجتهاد دارد. او در همه مسائل دخالت کرده و بسیار غیرمنصفانه صحبت می کند.

من متاثر می شوم و قلبم درد می گیرد که مردم این همه به این افراد گارد و انزجار دارند. اتفاق خوبی نیست و تا به الآن یک جریان سیاسی را که مردم
از آنان متنفر و منزجر باشند را نداشتیم. مردم می گویند که این افراد دشمن مردم و ایران هستند، دنبال مهاجرین و افغان ها هستند و این مسئله

ناشی از همین بی منطق بودن آنان است. امیدوارم به راه راست برگردند و به فرمایشان رهبری توجه کنند.


